
Kort verslag van het overhandigen van het Buurtbomenplan aan een medewerker van 
Stadsdeel Zuid op 11 april 2019 
 
Het product van onze noeste arbeid en het resultaat van twee keer bijeenkomen in het Huis 
van de Wijk Lydia, is gisteren door 2 buurtbewoners overhandigd aan de medewerker van 
Stadsdeel Zuid die belast is met advisering op het gebied van bomen. Hij kreeg een mooie 
kopie van het Buurtbomenplan Johannes Vermeerbuurt en Duivelseiland. Hij was eind 
januari bij een van onze bijeenkomsten aanwezig en heeft toen veel kunnen toelichten over 
de wijze waarop er van overheidswege aandacht is voor het openbaar groen. Hij meldde 
gisteren dat er van tijd tot tijd een boomveiligheidscontrole wordt uitgevoerd en dat dan 
ook de lege boomspiegels worden geïnventariseerd. Maar niet de dicht gestrate 
boomspiegels en daarom was hij heel blij met onze toets aan de hand van bestemmingsplan 
kaarten uit 1987/1988, want dat geeft een beter beeld van het verlies aan bomen in onze 
buurten gedurende de afgelopen dertig jaar. De boomspiegels van ‘verdwenen’ bomen 
worden veelal dicht gestraat waardoor niemand meer op het idee komt om er een nieuwe 
boom te planten. Allengs verdwijnen zo ongemerkt talloze bomen. Nu we in het kader van 
‘Amsterdam de groene spons’ proberen een groenere en boomrijkere buurt te worden, als 
antwoord op extreem weer, is onze inbreng meer dan welkom. Het feit dat onze buurten 
door het Stadsdeel zijn aangemerkt als Participatie Pilot en dat in beide goedbezochte 
buurtbijeenkomsten Bomen en Groen als buurtprio’s zeer hoog hebben gescoord, maakt 
deze inventarisatie als start van een buurtinventarisatie van Bomen en Groen ook 
waardevol. De stadsdeelmedewerker heeft in het hele proces een adviserende rol en is 1 van 
de 4 adviseurs van de Gemeente Amsterdam. Een druk bestaan dus. Hij heeft toegezegd ons 
plan intern aan te zullen kaarten. Misschien zit er nog een fietstochtje in op locatie. Hij meldt 
dat de inventarisatie die wordt gemaakt tijdens de boomveiligheidscontrole via de 
gebiedsmakelaar en de gebiedsbeheerder naar ‘inkoop bomen’ gaat en dan verder naar het 
ingenieursbureau. Het IBA voert het plan uit, d.w.z. zij laten de boomspiegels weer plantrijp 
maken en zorgen/geven opdracht voor het inboeten van de nieuwe bomen. Dit proces duurt 
lang. De boomveiligheidscontrole uit 2017 is wegens vertragingen t.g.v. de bezuinigingen 
nog niet tot een plan gekomen of als zodanig aangeleverd bij V&OR (= Verkeer en Openbare 
Ruimte). Daardoor kan onze inventarisatie daarin nog mooi worden meegenomen. Omdat 
de kaarten al zijn in gescand op het Stadsdeel kunnen wij vragen of deze scans ook naar de 
bomenadviseur worden gestuurd. Hij krijgt dan ook digitaal beschikking over het 
Buurtbomenplan en de kaart van het Bestemmingsplan 1987/1988 waarop alle toenmalige 
bomen goed staan ingetekend.  
Voor wat de vervolgplanning betreft kunnen we nog geen data noemen, maar zal het gaan 
over het in kaart brengen van de buurtprioriteiten met betrekking tot het verder verbeteren 
en uitbreiden van het openbaar groen.                                                                                         JM 
 


